
Referat af bestyrelsesmøde den 14. december 2021 

 

Deltagere: Pia, Lars, Dan, Jette og Britt. 
Afbud fra Bjørn og Tina. 

 

1.Godkendelse af dagsorden: Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 29 august 2021: Godkendt 

 
3.Dato for næste bestyrelsesmøde:  30.januar 2022 

 

4. Orientering om indkommen post: 

 
2.september 2021: Lonni Gulmark Prirsching, DKK: Med virkning fra 1. januar 2022 sker der nogle 

mindre ændringer i øvelsesbeskrivelserne i rally.  

Taget til efterretning 
 

3.september 2021: Lone Sommer, DKK: Tilmelding til inspirationsdagene  

Jette og Tina deltager 
 

6.september, Helle Friis Prochowsky, DKK: invitation til seminar fra Dansk Kooiker Klub 

T.T. E. 
 

11.september 2021: Jan Pedersen: Ansøgning om indstilling til uddannelse som sporinstruktør 

Ansøgning godkendt,  og bestyrelsen ønskede held og lykke med uddannelsen. 
 

13.september 2021: Lonni Gulmark Prirsching, DKK: Vedr. Rally info 

T.T.E. 

 
19.september 2021: Allan Berling Christensen: Ansøgning om elevtjeneste 

Ansøgning godkendt. 

 
1.oktober 2021: Jette Nielsen, DKK: Ny vagtplan for DKK's frivillige IT-hotline 

T.T.E. 

 
5.oktober 2021: Charlotte Vinther Dal, DKK: Anmodning om indsigt af mailkorrespondance mellem DKK 

og DvK 

DKK har imødekommet ansøgningen. 
 

8.oktober 2021: Lone sommer, DKK: Sidste-øjeblik-reminder - DKK's repræsentantsmøde og 

Inspirationsdagene 

T.T.E. 
 

12.oktober 2021: Lonni Gulmark Prirsching, DKK:  

Hermed følger 2022 regler for henholdsvis Rally og Hoopers. 
T.T.E. 

 

15.oktober 2021: Lone sommer, DKK: DKK’s årsberetninger og regnskab 
T.T.E. 

 

23.oktober 2021: Pia Nissen: Ansøgning om tilladelse til farveblanding mellem  Next Top Secret Grasant 
DK19099/2021, sort/sølv og Hetina's Rachel DK02260/207, sort. 

Ansøgning imødekommet, da forældredyr opfylder betingelserne. 

 

26.oktober 2021: Dianna Methe Lauenborg, DKK: nye priser og gebyr for 2022 
T.T.E. 

 

28.oktober 2021: Hanne K. Madsen, DKK: Vedr Allan Berling Christensen. DKK’s eksteriørdommerudvalg 
har godkendt Dværgschnauzerklubbens indstilling af dig til at starte på uddannelsen til dommer for 

Dværgschnauzer. 

T.T.E. 



28 oktober 2021: Lone Sommer, DKK:  

 

  
På DKK’s netop afholdte Inspirationsdage blev der efterspurgt en genfremsendelse af min mail fra 2019 

med tjekliste til behandling af personsager, som man påtænker i klubben eller kredsen at give en 

advarsel eller misbilligelse. 
T.T.E. 

 

28.oktober 2021: Gerhard Nagott: Efterlyser korrespondance mellem DKK og DvK, der tidligere er 
udleveret af DKK, samt bl.a. informationer og forgangent lukket punkt fra bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen har svaret G.N. 

 

1.november 2021: Allan Berling Christensen: Ansøgning om elevtjeneste. 
Ansøgning godkendt af DvK og DKK. 

 

3.november 2021: Jette Nielsen, DKK: anmodning om ringpersonale hjælp til Herning udstillingen. 
T.T.E. 

 

9.november 2021: Hanne K. Madsen: DKK’s eksteriørdommerudvalg – har autoriseret nye 
gruppedommere 

T.T.E. 

 
9.november 2021: Lonni Gulmark Prirsching, DKK: Info fra DKK’s Rallyudvalg  

T.T.E. 

 
18 november 2021: Britt Siegstad: Ansøgning om indstilling til dommeruddannelse på Dværgschnauzerne 

Ansøgning imødekommet. 

 

19.november 2021: Lone Sommer, DKK: Indkaldelse til formandsmøde den 26/2-2022 
T.T.E. 

 

27.november 2021: Gerhard Nagott: Vedr. oplysninger/persondata 
Bestyrelsen har svaret G.N. 

 

30.november 2021: Jette Nielsen, DKK: Vedr. Bornholmsudstillingerne 2021 
T.T.E. 

 

1.december 2021: Jette Nielsen, DKK: Udstillingsprogram 2022 
T.T.E. 

 

2.december 2021: Hanne K. Madsen, DKK: Bekræftelse at Allan Berling går elev i Rishøj. 

T.T.E. 
 

6.december 2021: Hanne K. Madsen, DKK: DKK godkender indstilling fra DvK for Britt Siegstad at gå 

aspirant vor vores race. 
T.T.E. 

 

6.december 2021: Hanne K. Madsen, DKK: DKK har godkendt Tomas Rolin som dommer for hele gruppe 
2. 

T.T.E. 

 
8.december 2021: Jette Nielsen, DKK: Orientering vedr. EURO Dog Show 2023 

T.T.E. 

 

8.december 2021: Hanne K. Madsen, DKK: Hans Erik Pedersen er indstillet af DKK til at gå aspirant for 
sort/sølv og P/sa, af nogen af DKK udvalgte racer, for at fuldføre gruppe 2. 

T.T.E. 

 
8.december 2021: Jette Nielsen, DKK: Specialklubønsker til dommere. 

T.T.E. 

 



8.december 2021: Gerhard Nagott: Anmodning om indsigt i mailkorrespondance. 

Bestyrelsen svarer G.N. 

 
8.december 2021: Gerhard Nagott: Mail om DvK’s henvendelse til DKK. 

Bestyrelsen svarer G.N. 

 
10.december 2021: Jette Nielsen, DKK: Dommerlister 2022 

T.T.E. 

 
10 december 2021: Helle Friis Prschowsky vedr. webinar. 

T.T.E. 

 

14. december 2021: Sporka: Ønsker til udskiftning af udstyr 
Bestyrelsen har imødekommet ønsket. 

 

14. december 2021: Pia Nissen: Ansøgning om parring på tværs af farvevarianterne mellem  Ugly 
Duckling’s Twist In The sky, sort/sølv DK00667/2017 og Ugly Duckling’s Bonnie Blue Butler 

DK03093/2018, peber/salt. 

Tilladelse givet da begge forældredyr opfylder betingelserne. 
 

 

5. Orienteringssager: 
Lukket punkt 

 

Udstillingsudvalg: Dommere for 2022 er stort set på plads. Vi afventer dommere til DKK Bornholm, og 
klubudstilling afholdes torsdag den 11/8 -22 

Jette har reserveret haller til 2021. 

 

Sportshunde: Sportsfolket ønsker at udskifte forskelligt udstyr. 
Pia har svaret dem, at dette er imødekommet. 

 

Klubshop: Intet nyt 
 

Avl- og Sundhed: 

Pia Nissen: Ansøgning om tilladelse til farveblanding mellem  Next Top Secret Grasant DK19099/2021, 
sort/sølv og Hetina's Rachel DK02260/207, sort. 

Ansøgning imødekommet, da forældredyr opfylder betingelserne. 

 
Ansøgning om parring på tværs af farvevarianterne fra Pia Nissen. Der ansøges mellem Ugly Duckling’s 

Twist In The sky, sort/sølv DK00667/2017 og Ugly Duckling’s Bonnie Blue Butler DK03093/2018, 

peber/salt. 

Bestyrelsen har imødekommet ansøgningen. 
 

Lovudvalg: Intet nyt 

 
Bestyrelsen: GF 2022: afholdes lørdag den 12.marts 2022 kl. 13.00, på Vilcon Hotel- og 

Konferencegaard, Lorupvej 44, 4200 Slagelse. 

 
På valg:  

Pia Nissen og Dan Bundgaard 

Pia Nissen genopstilling, Dan Bundgaard ønsker ikke genopstilling 
 

Suppleanter på valg: Britt Kluge ikke på valg, Tina Hansen modtager genvalg 

            

Hjemmesiden: IT: 
Jette informerer om at der stort set ikke er interesse for hanhundelisten. 

 

Bladet: Skal vi have en årsbog?  
Bestyrelsen finder det er en rigtig god ide. Annelise, Eia og Katerina vil stå for en sådan, der vil blive 

udsendt første gang i december 2022. 

 



Evt.:  

Da det er rigtig vanskeligt at finde lokaler hvor vi kan afholde trimmekurser og pelsplejedage på 

Sjælland, modtager vi gerne forslag fra medlemmerne. 
 

 

 
 

 


